

15 IPTA/S jayakan Pidato Siswa Sihat

UB 24.12.13 B5

KOTA KINABALU: Pertandingan Pidato Siswa Sihat Kementerian Kesihatan Malaysia gabungan Majlis Debat Universiti Malaysia (MADUM) telah diadakan di Dewan Sri Budiman UiTM Shah Alam, baru-baru ini.

Pertandingan ini melibatkan 15 IPTA/S yang bertanding untuk merebut tempat ke pertandingan akhir.

Dengan tema “Gaya Hidup Sihat Norma Baharu Kampus”, pertandingan menyaksikan pemedato-pemedato dari seluruh negara menampilkan persembahan yang mantap dan bertenang.

Pada peringkat suku akhir, seramai lapan peserta dipilih untuk memasuki peringkat separuh akhir.

Peserta Universiti Malaysia

Sabah (UMS) yang diwakili oleh Presiden Majlis Perwakilan Pelajar, Fandy Sanizan Jurup telah berjaya mendapat lima yang terbaik sekaligus melayakkan beliau memasuki peringkat seterusnya.

Bersama dengan UMS untuk peringkat separuh akhir ialah UPM, UIAM, UKM, USIM, UNISZA, UPMN, dan UiTM.

Sekali lagi UMS telah berjaya menduduki empat terbaik semasa peringkat separuh akhir dan melayakkan UMS ke peringkat final bersama UPM, UiTM, UKM dan UNISZA.

Pertandingan Pidato Siswa peringkat kebangsaan telah dirasmikan oleh Timbalan Menteri Kesihatan, Dato Sri Dr Hilmi Yahya.

Dalam ucapannya, beliau

berkata pertandingan sedemikian sememangnya melahirkan generasi muda yang bijak untuk mengupaisu-isu berkaitan dengan kesihatan dan mendidik generasi muda untuk mengamalkan cara hidup yang sihat.

“Tambahan lagi, peserta peringkat akhir ini menampilkan pemedato-pemedato yang hebat dan semuanya adalah juara,” katanya.

Sementara itu, bagi peringkat akhir pertandingan peserta diberikan tajuk yang baru untuk memastikan mereka memahami nilai kesihatan yang perlu diamalkan dalam diri seorang mahasiwa.

Keputusan penuh menyaksikan UMS hanya berpuas hati dengan mendapat hadiah saguhati dalam kalangan lima finalis.

Peserta tuan rumah UiTM berjaya menewaskan peserta lain dengan menduduki tempat pertama diikuti UPM dan UNISZA.

PARA peserta bersama hadiah yang dimenangi bermesra dengan Hilmi selesai pertandingan.

